

## 铸造用砂箱，焊接造芯设备

产品名称	铸造用砂箱，焊接造芯设备
公司名称	浙江同力重型机械有限公司
价格	面议
规格参数	类别:造芯设备 品牌:浙江同力 用途:铸造辅助
公司地址	梧桐街道县前街23号
联系电话	8023726 18857321788

## 产品详情

详情请来电咨询 浙江同力重型机械制造有限公司，1958年建厂，2002年组建为有限责任公司，2008年整体乔迁至桐乡市经济开发区。公司占地面积153800m<sup>2</sup>（合230多亩），其中车间建筑面积85000m<sup>2</sup>，单台行车最大起吊能力200t。公司拥有 5.3 × 18m（承载200t）数控卧式车床、5.5 × 18m筒体车床、8m重型数显立式车床、8.0m重型滚齿机、14 × 5m数控落地镗铣床、3.4 × 10m数控龙门镗铣床、120mm数控卷板机、6.5 × 20m大型退火炉、6.5 × 20m喷砂房、1800t四柱液压机、10t电弧炉等重型机械制造设备100多（套），综合机械加工能力强。

zhejiang tongli heavy machinery manufacturing co., ltd., established in 1958, reformed into a shareholding company in 2002 and shifted to tongxiang economic development zone in 2008. it occupies an area of 153800m<sup>2</sup> ( equal to about 15 hectares ) , and the construction area of the workshop is 85000m<sup>2</sup> , the maximum lifting capacity of a single head crane is 200t. the company is equipped with more than 100 sets of heavy machinery manufacturing equipments such as 5.3 × 18m ( the lifting capacity is 200t ) digital control horizontal lathe, 5.5 × 18m lathe for machining shell, 8m heavy digital display vertical lathe, 8.0m heavy hobbing machine, 14 × 5m cnc vertical milling & boring machine, 3.4 × 10m cnc gantry milling & boring machine, 120mm digital control plate bending rolls, 6.5 × 20m large size annealing furnace, 6.5 × 20m sand blasting room, 1800t four columns hydraulic press, 10t electric arc furnace, etc, the integrated machinery processing ability is very good.

经过50多年的打拼，公司拥有一流的科技开发中心和经验丰富、技术娴熟的技工团队，专业生产公司自主知识产权的矿渣立磨、生料立磨、水泥立磨、煤立磨及回转窑、水泥磨、风扫煤磨、烘干机等水泥机械系列主机设备；同时还生产复合肥、矿山、发电、污泥（垃圾）焚烧系统等设备及大型结构件，产品畅销全国各省市，远销印度、日本、越南、菲律宾、印尼、哈萨克斯坦等10多个国家。

after working hard for more than 50 years, the company has the first-class science and technology development centers and craftsmen team who have much experience and skilled technology, specially manufactures series of cement machinery main equipments with independent intellectual property such as slag vertical mill, raw material vertical mill, cement vertical mill, coal vertical mill and rotary kiln, cement mill, wind swept coal mill, dryer, etc; in the meantime, manufactures the equipments and large- sized structural workpieces such as compound fertilizer, mining, power generating, sewage sludge (waste) incineration systems, etc, the products are marketed widely throughout the provinces and cities, and sold well to more than 10 countries such as india, japan, vietnam, philippines, indonesia, kazakhstan, etc.

公司是中国建材机械工业协会成员单位，中国磷肥、硫酸行业设备服务网成员单位，中国煤炭工业机电设备定点生产企业以及iso9001:2008标准质量管理体系认证企业、浙江省高新技术企业。

the company is a member of china building material machinery industry association and a member of equipments service network of china phosphate fertilizer and sulphuric acid industry, on the vendor list of designated manufactures for coal industry mechanical and electrical equipments, iso 9001:2008 accredited and accredited as a high-tech and new technology enterprise of zhejiang province.

本产品的类别是造芯设备，品牌为浙江同力，用途是铸造辅助，铸造类型为干砂型铸造